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REUNIÓ DE LA REGIÓ POLICIAL METROPOLITANA DE BARCELONA 

 

Dimarts 24 d’octubre de 2023 vàrem celebrar la reunió periòdica entre sindicats i els responsables de 

la regió. Tot seguit us exposem els temes tractats: 

 

- ABP Ciutat Vella: 

  . En breu volen posar en marxa l’ACD a Ciutat Vella, aquesta instrucció de detinguts ha de servir per 

descongestionar i dignificar les condicions de treball i dels detinguts de l’ACD de Les Corts. 

  · Mancança de personal a Instrucció i OAC: des de juliol es feia palesa una actualització del nombre 

d'efectius, actualització de protocols i formació dels agents. Responen que a aquesta situació ja se li 

està donant solució des d’aquest mes d'octubre.  

  · S'incrementa amb un reforç de 77 agents en pràctiques i URIA s'encarrega de formar, augmentant 

els efectius per escamot i vetllant per tal de què el repartiment sigui equitatiu, la qual cosa serà 

responsabilitat del Cap de torn. De moment no es farà un Q3. 

  · Ara només manquen comandaments, que es supliran de la pròpia Regió (sergent de l'ACD Les Corts 

i altres comandaments que vindran d'instrucció) i intencionalment 6 caporals (1 de coordinador + 1 

per escamot).  

  · El volum de detinguts és d'uns 30 al dia i començarà de manera progressiva (10-15 detinguts) 

donant cobertura només a les actuacions dels mossos. Les detencions de la GU de moment seguiran 

anant a Les Corts. 

- URIA Les Corts: entenen la situació actual i son conscients que cal oxigenar aquest servei. Seguiran 

actuant per millorar les seves condicions de treball. 

- ACD Horta: ja està funcionant com a dormitori, perquè ja està habilitada.  

- S'està demanant una nova estructura d'edifici i de personal per portar a terme la nova tasca. De 

moment s’estan fent canvis temporals, en concordança amb el nou decret d'estructura del CME, per 

tant la proposta que van fer abans, s'ha de retocar. També s'estan revisant totes les àrees de custòdia 

per tenir un pla B. Demanen un marge de temps per tal de provar si aquest sistema fa que millorin les 

condicions tant dels agents, com dels detinguts. 

- ABP Nou Barris: es farà una prova pilot amb l'increment de la seguretat de l'edifici. Romandran 2 

agents a recepció per tal de millorar la seguretat de l'accés. El magatzem de drogues només acollirà 

substància verda esmicolada i trinxada sense cap valor ni usabilitat. De moment la seva dependència 

directe és de Prefectura i no hi data d'obertura. 
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- ABP Sant Martí: es va denunciar que les mesures de seguretat de la porta d'accés al públic no son les 

correctes. Es va actualitzar l'informe per tornar-lo a aclarir i fer una actualització. S'incorporarà un 

botó a la porta per tal de donar pas al públic. Respecte  a les obres de remodelació, l'ABP no es buidarà 

fins al 2n trimestre de 2024. 

- Edificis de Barcelona: s'està fent una revisió de la seguretat de tots el edificis dependents del CME 

(seus i custodiats) i es valorarà les demandes de seguretat passiva que s'aportin. 

- Roda ACD: es fa segons el número de promoció i asseguren que és un sistema prou transparent. 

Nosaltres vam plantejar que el tema de repetir la roda per posteriorment tenir més prioritat a l'hora 

d'escollir destí no és just perquè pot afectar a la prioritat de tercers. Intentaran dignificar la tasca i 

volen anar canviant la percepció del servei. 

- Ubicació de les Unitats a Barcelona: no depèn de la Regió, ni tenen decisió sobre aquest aspecte. 

De moment saben que ARTU anirà a l'ABP de Sants i la seva dependència serà de la RPMB. Però estem 

en constant adaptació i les coses poden canviar d’un dia per altre. 

- Caporals a BCN: hi ha una mancança de -35 caporals a la Regió. Ho tenen molt present i estan 

demanats. Comentem que aquesta mancança segur que afecta a que s’apliqui la famosa figura del 

responsable, esperem que ara que es remunerarà se seguirà confiant amb la mateixa gent que ha estat 

fent aquesta tasca sense cap compensació. 

- OAC Pau Claris: nosaltres van denunciar que no es publicita prou i que hauria de cooperar en 

descongestionar l'OAC de l'Eixample. Responen que sí surt a la cita prèvia i que el seu funcionament 

només es diürn i que només es tracta d'una oficina de denuncies i no és una OAC integral. Els hi fem 

saber que no surt al llistat de comissaries del CME de la ciutat de Barcelona. 

- Destinacions a BCN: 2752 efectius. Els destins s'havien pactat un 70% a específic i 30% a genèric. 

Actualment hi han 42% a específic, 22% a genèric, 15% a provisionals, 10% en comissions i 8,78% en 

pràctiques. 

- Servei Equalis: s'implementarà a tot el Cos i es repartirà mitjançant un programari informàtic segons 

els requeriments i les demandes dels serveis. 

- Sinagoga: es procurarà cobrir amb hores extres les 24 h.  

- ARSET: s'ha fet un oferiment de 6 efectius. S'estan revisant els protocols de seguretat. Milloraran les 

instal·lacions, tant de seguretat com les del personal, encara que els edificis no son propietat del CME. 

- Patinets: tindran assegurança amb cobertura de responsabilitat civil. 

- CGRIP: la seva reubicació temporal a la planta- 2, per obres a la 4a planta, serà d’aproximadament 3 

setmanes, amb un aforament de màxim 17 persones i la resta teletreballant.  És l'habitual en aquests 

casos d’obres de millora en la climatització. 
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